
 

Højelseskole 

Skolebestyrelsesmøde 

18.30 -  

 

Fraværende/afbud Kamilla, Pelle, Pia, elevrepræsentanterne 

Dagsorden, torsdag 15. juni 2023 

1. Status på skoleåret  
(Tommy / 5 min) 

Kort orientering fra Tommy 
Skoleåret nærmer sig sin afslutning. Stort set færdige med næste 
skoleårs planlægning. Opmærksomhed på kommende 7.klasse, der 
højst sandsynligt er mere end 28 elever. Vi sætter ekstra ressource på. 
Eksamenerne vel overstået med valgfag og 9.klasse, dimission på 
onsdag. 

2. Trivselsundersøgelse  
(Tommy / 15 min) 

Tommy giver et kort overblik over nøgletal. 
Tommy fremviser nøgeltal fra elevtrivselsundersøgelsen for 
bestyrelsen. Vi ligger genrelt godt ift kommune og landsgennemsnit. I 
alle tre undersøgelser er der en opmærksomhed på resultatet for 
området støtte og inspiration. Skolebestyrelsen tager undersøgelsen 
op igen lidt dybere næste skoleår. 

3. Skolebestyrelsens arbejde  
(Sille & Stine / 20 min) 

Sille og Stine samler op på året. 
Vi har startet en ny bestyrelse, som er den bedste pølsesælgende 
bestyrelse i kommunen. Opsamling på strategi og kommunikation, som 
er blevet forbedret. SB har deltaget i kommunens visionsseminar. 
Fundamentet og nyt logo er lanceret med succes. 
Drift og økonomi har fyldt en del. Kontaktforældremøde i maj var en 
stor succes. Kontaktforældredrejebogen er sat i værk og bliver brugt. 
Der er blevet arbejdet med skolebestyrelsens rolle ift andre forældre. 
Der har været møder i fællesskolebestyrelsen for Køge Kommune, det 
er godt, at det er kommet op igen. 
SB deltager i efteråret i skole og samfund. 
Play@heart har også været et løbende punkt på dagsordenen. 
 
Og ikke mindst har vi fået talt om løg, Skolebestyrelsen har fået 
organiseret plantning af løgene, som har stået smukt i foråret, og der 
er blevet opsat borde-bænke-sæt. 
 
SB evaluerer de emner som SB talte om, da de blev konstitueret. Alle 
medlemmer prioriterer emnerne på kort sigt og lang sigt. Det danner 
grundlag for arbejdet i bestyrelsen næste skoleår.  



 

De er sat ind i et dokument, der visuelt viser, hvad SB ønsker at 
prioriterer.  
Se bilag. 

4. Godkendelse af referater 
(Sille / 2 min) 

Pt har vi besluttet at referater godkendes på mail med ”godkendt”. Skal 
vi fortsætte med en procedure eller skal vi ændre 
godkendelsesprocedure til: Ingen indsigelser er lig med at referatet er 
godkendt. Indsigelsesfrist 7 dage. 
Skolebestyrelsen godkender den nye procedure. 

5. Fastlæggelse af møder 
2023/24 
(Sille / 2 min) 

Forslag til møderække: 
Onsdag den 23/8 
Tirsdag 12/9 
Onsdag 11/10 
Torsdag 16/11 
Mandag 11/12 
Tirsdag 13/2 
Onsdag 13/3 
Torsdag 11/4 
Kontaktforældremøde 7/5 
Mandag 13/5 
Onsdag 12/6 
Datoerne er rettet til og foreløbigt godkendt. 

6. Punkter til næste møde 
(5 min) 

Indblik i skoleplan 
Skolens fødselsdag 
Skolebestyrelsens arbejde – fokus 
Brugerundersøglese i SFO 
Tommy orienterer i dag kort om, hvad en skoleplan er. Skoleplanen 
bliver gennemgået nærmere på næste møde. 
Skolebestyrelsen vil gerne have fokus på brug af puf-bars, som der 
også er kendskab til længere nede i de lavere klassetrin. Ledelsen 
kigger på, hvordan vi griber det an. 
 
Skolens fødselsdag bliver et længere punkt. 
Skolebestyrelsens arbejde for året startes langsomt op på næste 
møde. 
Carsten kommer med oplæg til fokusområder for brugerundersøgelse i 
SFO. Personalte i SFO har kommet med indput, og bestyrlsen må 
gerne komme med indput til spørgsmål eller opmærksomhedspunkter 
under fokusområder. 

7. Skema 
(Tommy / 15 min) 

Orientering principper for skemalægning samt offentliggørelse af 
skema for 23/24. Skema er lagt efter principper for skemalægning og 
bestyrelsen skal godkende at principper er overholdt. 
Tommy orienterer kort om principperne for skemalægningen, inden 
skolebestyrelsen kigger klasseskemaerne igennem. 



 

8. NYT fra 
(15 min) 

Nyt fra ledelse, SFO, lærer, forældre, elever 
Der blev under middagen talt om stort og småt. 
 

9. Eventuelt 
(5 min) 

 

 
 


